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írásbeli választisénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A 2013. évi hatósági munka eredményeiről. . .”
címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Csaknem két hónapja lezárult a parlagfű-szezon, így bizonyára volt idejük a parlagfűvel
kapcsolatosan végzett hatósági munka kiértékelésére .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mekkora parlagfűvel szennyezett terület került beazonosításra az idei évben ?
Mennyi hatósági eljárást indítottak el a mulasztókkal szemben a beazonosítások kapcsán ?
Lezárásra kerültek-e a szóban forgó eljárások? Amennyiben nem, mikorra tervezik azt ?
Mennyi bírság került kiszabásra az eddigiekben és az mekkora területet érintett a fertőzött
területek beazonosítása után?
Mekkora területen végeztek ténylegesen közérdek ű védekezést a különböző módokon
beazonosított parlagfűvel szennyezett területekből?
Az érintett parlagfűvel fertőzött területek közül mekkora volt, ahol a
tulajdonos/bérlő/használó elvégezte a mentesítést a hatóságot megel őzően?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . december 10.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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